

اعلان مناقصة/استيرادية عامة
Advertisement of public Foreign Bid

من شركة مصافي الشمال، ش.م.خ. إحدى شركات كبريات ووزيرة النفط، عن المناقصة العامة لاستيرادية الرقم 17201881، للترخيص والتصاريح الخاصة ببيع مواد الاشتراك لمعين تتوفر فيهم الشروط التفصيلية من جهة موقع المناقصة المتواجد في محافظة صلاح الدين، فوضنا ببعض الاستعلامات من جدول الوثائق طبقاً للمعلومات المتداول قديراً 100,000 (مائة ألف دينار عراقي) في حال عدم فهم أي من بنودها، يرجى التواصل مع قسم المناقصة العامة والشعبية، مطرف معلق لكل منهما في مقر شركة، قسمة العلاقات العامة، الاستعلامات العامة، لخدمة فتح للطلبات والاستفسارات والتعليقات على مدار الساعة بعد ظهر يوم الثلاثاء الموافق 23/3/2021 وفي حال ساءد يوم الغلق، سنبقى المخططون بالبيع العيني في أول يوم عمل عراقي يذري التاريخ المعدلة بطر وبتحمل من تعال بعهدته المناقصة اجوز نشر الاعلان والرسوم القانونية، خدمة انه سيبقى انعقدت الدولس الخاص بالاحادية على الامتيازات في موعد تعاد صافي الشمال في الساعة العاشرة صباحاً من يوم الثلاثاء الموافق 16/3/2021، واعلم ان الواسدة، كغير وبحذور المختصين للتعليقات لرقم الاعلان .

North Refineries Company, One of the Iraqi formations of Ministry of Oil, announces for the bid No. (17201881) listed below, so urge whose wish participation to bid, whose meet the legal mentioned below conditions, coming to our company headquarter w located in Iraq / Salahuddin / Baiji, to get a copy of required technical documents for each bid against paying (100,000 IQD.) only (hundred thousand Iraqi dinar). this amount will not be refundable just in case of cancel the bid, or in case changing the metho implementation). the bids should be delivered in closed separated envelopes (technical & commercial offer) at headquarter of company/public relation dept./information gate/ committee of opening bids, before One o'clock PM. On Tuesday (23/3/2021) ar case the a/m closing day was official holiday, then the closing date will be in the first official working day, after the date of a holic winner of the bid will have to bear all publication fees of advertisement and other legal fees, noting that an special conference wi done for answering the inquiries, at our referred NRC headquarter, Ten O'clock AM. On Tuesday (16/3/2021) until (One O'clock) with presence of specialist to A/M bid.

المناقصة	17201881	المناقصة
شروط	Supply Of Fireboxes for Sectors and Freightlog Section	خرائطم اطفاء لقسم السلامة والاطفاء
المستندات المطلوبة	1- Identification Chamber of Commerce. 2- Taxation ID including Taxation Number. 3- Company Registration documents.	١- هوية الفرع التجارية أو الشركات أو المكاتب المتخصصة. ٢- هوية ضريبية تتضمن الرقم الضريبي. ٣- أوراق تأسيس الشركة.
مراة الاعلان	First time .	المرة الأولى.
التكلفة المقدارة	(\$ 165,000), only one hundred sixty five thousand US dollars .	165,000 (\$) ، مائة وخمسة وستون ألف دولار أمريكي
الوقت للتسليم	(180) one hundred eighty days .	180 (مائة وثمانون يوماً)
النوع الميزانية	Operational Budget.	الموازنة التشغيلية.
التأمين الاولي	(3,000) only Three thousand US Dollars or what equal.	3,000 (\$) ثلاثة الاف دولار أمريكي ، أو ما يعادلها .

مخ الإطلاع على كافة الوثائق المطلوبة رفقها مع الطفا، والشروط العامة، من جهة الموقع شركة على الانترنت : <https://nrc.oil.gov.iq> من أجل استفسارات خاصة بفتح الطلبات، جهور جهيز السلع الخاصة وضمن مرفقات المناقصة احلاة على موقع شركتنا على الانترنت : <https://nrc.oil.gov.iq>
* To access information on (required documents and contractual conditions) by reviewing the items (7,8) of (Special Instructic for Bidders) of Bid's documents A/M which posted on our website : <https://nrc.oil.gov.iq> .

